
 

Afsprakenlijst raadscommissie 15 april 2025 19:30 uur 
Plaats: Raadzaal, Raadhuis 
 
Aanwezig: 
de voorzitters: P. Oosterhof en J. Grotenhuis 
de leden:  
CU/SGP: G. van der Rhee 
Dorpspartij CDA Heerde: H. van Ark, H.J. Mateman, J. Grotenhuis 
VVD: E.F. Stijnman, A.J. Kruithof, P. Oosterhof 
GBP: I. Overbeek, W. Boeve,  
PvdA: S. Buist, E.W. Dijkstra 
D66/GL: D. Landman, G. Kwekkeboom 
 
het college: wethouders S.J.L. Nienhuis en K. Harink 
 
Ambtelijke organisatie: M. Dekker 
 
commissiegriffier: E. Landman 
griffiemedewerkster: B. Bessels 
 

 
A G E N D A  
Algemeen 

1. : Opening en mededelingen 
 
De voorzitter opent de vergadering. Het videoverslag is te raadplegen op de 
gemeentelijke website: Agenda Heerde - Raadscommissie dinsdag 15 april 2025 
19:30 - 22:05 - iBabs Publieksportaal 
 
Geen mededelingen 
 

2.  Vaststelling agenda; 
 
De commissie stelt de agenda ongewijzigd vast.  
 
Er is voor deze vergadering geen rondvraag aangekondigd.  
 

3.  Nieuws uit de regio 
 
Joke Grotenhuis: 
Zij koppelt terug over het feit dat de gemeente Brummen mogelijk gaat fuseren 
met Zutphen of Rheden. Rheden maakt geen deel uit niet in de Stedendriehoek, 
hier wordt op 16 april verder over vergaderd. Verder roept zij haar collega’s om 
op 13 mei naar de radenbijeenkomst van de Stedendriehoek te komen.  
 

 Raadsvoorstellen 
4.  Biodiversiteitsplan 

 

https://heerde.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/84e82211-8e82-4f3c-a319-db6d865b75e0
https://heerde.bestuurlijkeinformatie.nl/Agenda/Index/84e82211-8e82-4f3c-a319-db6d865b75e0
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De commissieleden stellen verduidelijkende vragen over dit plan. Wethouder 
Harink licht samen met mevrouw Dekker e.e.a. toe, er zijn vooral vragen 
rondom het budget en de ambities. Mevrouw Van de Burgt geeft nog een kort 
slotwoord, zij heeft 7 april jongstleden ingesproken op dit onderwerp.  
 
De commissie besluit dit onderwerp door te geleiden naar de raad als B-
onderwerp. 
 

 Bespreken 
5.  Actieve raadsinformatie 2025-16 schriftelijke reactie Jan van Riemsdijklaan 

 
Op verzoek van de VVD is dit agendapunt geagendeerd. De heer Oostveen 
(VVD) vraagt naar het proces rondom de wens tot woningsplitsing van een 
inwoner aan de Jan van Riemsdijklaan. 
 
Er worden geen individuele casussen besproken in de commissie, dit betrof 
vragen rondom het proces. De wethouder licht toe dat er meerdere gesprekken 
zijn gevoerd met desbetreffende inwoner en de inwoner kan zijn plan 
desgewenst indienen bij de intaketafel. Dit is ook schriftelijk teruggekoppeld. Er 
zijn geen omissies omtrent het proces. 
 

6.  Beantwoording schriftelijke vragen 2024-13, glyfosaat en andere pesticiden  
 
Op verzoek van de VVD en de PvdA is dit punt geagendeerd. Het verzoek van de 
PvdA en de VVD wordt besproken. 
Wethouder Harink zegt toe het spuiten van glyfosaat en andere pesticiden te 
agenderen voor het volgende overleg met de klankbordgroep Veessen. 
 

Slot 
7.  Rondvraag 

 
De heer Buist (PvdA) heeft nog een vraag die niet is aangekondigd. Hij vraagt 
naar de terugkoppeling naar inwoners die geparticipeerd hebben bij projecten 
van de gemeente. Wethouder Harink licht toe dat dit maatwerk is. Dat bij een 
eenmalige consultatie de terugkoppeling anders is dan bij bijvoorbeeld 
klankbordgroepen. De heer van Ark en mevrouw Landman geven aan richting de 
heer Buist dat binnenkort de nieuwe werkgroep participatie bij elkaar komt, en 
dat er ook een themaraad staat geagendeerd over dit onderwerp waarin e.e.a. 
verder wordt besproken.  
 

8.  Sluiting 
De voorzitter sluit om 21.42 uur de vergadering. 
 

 


